
P r o t o k ó ł    Nr XII/2007 
_______________________________________________ 

z   s e s j i   Rady   Miejskiej  w  B y t o w i e 
  z dnia 13 września 2007 r. 

 
Ad. pkt-u. 1. 
Obecni na sesji Rady Miejskiej w Bytowie wg załączonej listy obecności, tj. 19  
radnych. 
 /Nieobecna radna Barbara Kosmowska i radny Stanisław Marmołowski/ 

 

Przewodniczył w obradach Pan Janusz Wiczkowski – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Bytowie. 
 
Przewodniczący obrad otwierając sesję Rady Miejskiej w Bytowie, stwierdził 
quorum radnych, przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada 
Miejska w Bytowie. 
 
 Na wstępie przywitał wszystkich radnych, zaproszonych gości, 
tj. przedstawicieli Urzędu Miejskiego oraz prasy przysłuchujących  
się obradom sesji. 
 

Ad. pkt-u. 2. 
Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie wniesiono. 
 
Wobec powyŜszego porządek obrad został przyjęty w niezmienionym 
brzmieniu: 
1.  Otwarcie sesji.  
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie i zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.  Interpelacje i zapytania radnych. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w szpitalu     
     dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu RP i Senatu RP, zarządzonych  
     na dzień 21 października 2007 r.     
6.  Odpowiedzi na interpelacje radnych.     
7.  Wolne wnioski i zapytania. 
8.  Zamknięcie sesji Rady Miejskiej w Bytowie. 
 

Ad. pkt-u. 3. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Janusz Wiczkowski poinformował,  
iŜ zgodnie ze statutem Gminy Bytów oraz z ustawą o dostępie do informacji 
publicznej protokół z poprzedniej sesji został wyłoŜony w Biurze Rady 
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Miejskiej (pok. nr 2) oraz został opublikowany na stronie internetowej 
Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Bytowie.  
 
Uwag do ww. protokołu nie zgłoszono. 
 
W głosowaniu jawnym: (18-za, p-0, w-0) Rada Miejska protokół z poprzedniej 
sesji przyjęła jednogłośnie. /W głosowaniu nie wzięła udziału radna Beata Bigda-Świątek/. 

 
Ad. pkt-u. 4. 
W punkcie tym nie zgłoszono Ŝadnych interpelacji. 
 

Ad. pkt-u. 5. 

Podjęcie uchwał: 
 
w sprawie: utworzenia obwodu głosowania w szpitalu dla 

przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 
i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień  
21 października 2007 r.  

 
Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Pan Zenon Smantek. Poinformował, 
iŜ zgodnie z ustawą o Ordynacji wyborczej do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej  
i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, rady gminy tworzą odrębny obwód 
głosowania w szpitalu, który jest stworzony doraźnie, jeŜeli w dniu wyborów 
będzie w nim przebywać co najmniej 50 wyborców objętych rejestrem 
wyborców w gminie. Wg informacji uzyskanych ze Szpitala Powiatu 
Bytowskiego w Bytowie na dzień 11 września 2007 r. w Szpitalu przebywa 
ponad 50 wyborców. W związku z tym naleŜy przypuszczać, Ŝe równieŜ  
w dniu wyborów w szpitalu przebywać będzie co najmniej 50 wyborców.  
Wobec powyŜszego, na Radzie Miejskiej w Bytowie ciąŜy ustawowy 
obowiązek utworzenia tego obwodu najpóźniej w 38 dniu przed dniem 
wyborów tj. do 13.09.br.  
 
Uwag do ww. projektu uchwały nie skierowano. 
 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie ogólne. 
 
W wyniku głosowania: (19-za, p-0, w-0) Rada Miejska uchwałę  
Nr XII/79/2007 Rady Miejskiej w Bytowie – j e d n o g ł o ś n i e  przyjęła.  
 
Ad. pkt-u. 6. 
W punkcie tym nie udzielono odpowiedzi, z uwagi na brak interpelacji  
w punkcie 4.  
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Ad. pkt-u. 7. 
W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrała radna Barbara Pobłocka, 
która w imieniu swoim i Rady Sołeckiej Wsi Ząbinowice złoŜyła serdeczne 
podziękowania Władzom Miasta oraz radnym Rady Miejskiej w Bytowie  
za uczestnictwo w doŜynkach gminnych. Szczególne podziękowania złoŜyła 
sponsorom doŜynek.   
 
RównieŜ w imieniu swoim i mieszkańców Bytowa serdeczne podziękowania  
radnej Barbarze Pobłockiej za wkład włoŜony w organizację doŜynek 
gminnych, złoŜył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Wiczkowski. 

 
Ad. pkt-u. 8. 
Pan Janusz Wiczkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej w Bytowie, 
podziękował radnym i zaproszonym gościom za uczestnictwo                          
w obradach, wyczerpując porządek obrad, zamknął sesję Rady Miejskiej 
w Bytowie. 
 
 
Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej 
Urszula  Szyszło                       Janusz  Wiczkowski 
 
 
 
 
 
 
 


